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Irásbeli kérdés

Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Palkovics László innovációs és technológiai miniszter úrhoz

"Megoldódik-e Pilisszentlász/,ó szennyvízelvezetése?" 
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány a települések szennyvízkezelésének alapvető stratégiáját a 25/2002. és a 26/2002.
számú rendeletben szabályozta. E rendeletek révén a településeket szennyvízterhelés alapján
csoportokba sorolták és kialakították az un. ,,Szennyvíz agglomerációkat" továbbá határidőt
szabtak az egyes települések szennyvízelvezetésének és tisztításának megoldására.
Pilisszentlászló már régóta szerette volna megoldani szennyvízkezelését, illetve elvezetését.
Ezért az Önkormányzat már 2005-ben tanulmánytervet készíttetett az elvi vízjogi műszaki
meghatározás megszerzéséhez. A szakemberek a tanulmányban a település
szennyvíztisztításának 7 központi és egy kisberendezéses lehetőségét vizsgáltak meg, melyek
rnindegyek mindegyike megfelelt a műszaki, környezetvédelmi, biztonsági
követelményeknek. Sajnos a 2000 LE alatti szennyvízterhelésű kistelepülések - így
Pilisszentlászló is - kimaradtak a központi támogatásból.
A 31/2006. számú kormányrendelet lehetőséget biztosít a településnek és az illetékes vízügyi
hatóságnak is a település felvételét valamelyik szennyvíz agglomerációba.
Pilisszentlászló a Pilis vízbázisán helyezkedik el, ezért - figyelemmel a korábbi tervekre - a
települést besorolták a szentendrei agglomerációba. Ekkor úgy tűnt, a szentendrei
szennyvíztelep KEHOP forrásból történő rekonstrukciójával egy időben sikerül végre
megoldani a település évtizedes gondját. Ehhez azonban a beruházást az 1084/2016 számú
kormányhatározat módosításával be kellene emelni a kiemelt KEHOP beruházások közé és
forrást rendelni hozzá. A határozatot a kormány ugyan módosította (1268/2018 sz.), de a
pilisszentlászlói beruházás nem került bele.

Kérdezem ezért Miniszter urat
1. Tervezi-e a kormány az 1084/2016 számú kormányhatározaton túl további, korábban

már szükségesnek minősített szennyvízberuházások megvalósulásának
finanszírozását?



2. Készítettek-e elő olyan javaslatot, amelyben szerepel Pilisszentlászló?
3. Mikorra várható Pilisszentlászló szennyvízelvezetésének és tisztításának:

megoldásához forrás biztosítása?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018. július 18.
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